

NUNAVUT ELECTIONS ACT

SI-003-2020

Registered with the Registrar of Regulations
2020-03-22**PROCLAMATION OF BY-ELECTION, amendment**

Pursuant to the *Nunavut Elections Act* and every enabling power, I hereby amend the *Proclamation of by-election*, registered as statutory instrument numbered SI-002-2020, by replacing its instructions with the following:

A by-election shall be held in the constituency of Baker Lake in Nunavut;

The election day shall be the 24th day of August, 2020;

The date of the return of the writ shall be the 31st day of August, 2020;

The Chief Electoral Officer shall issue a writ of election to the returning officer of the constituency on the 20th day of July, 2020.

LOI ÉLECTORALE DU NUNAVUT

TR-003-2020

Enregistré auprès du registraire des règlements
2020-03-22**PROCLAMATION D'UNE ÉLECTION PARTIELLE—Modification**

En vertu de la *Loi électorale du Nunavut* et de tout pouvoir habilitant, je modifie par la présente la *Proclamation d'une élection partielle*, enregistrée sous le numéro SI-002-2020, par remplacement de ses instructions par ce qui suit :

Une élection partielle est tenue dans la circonscription de Baker Lake, au Nunavut;

Le jour du scrutin est le 24 août 2020;

La date du rapport du décret est le 31 août 2020;

Le directeur général des élections adresse un décret de convocation des électeurs au directeur du scrutin de la circonscription le 20 juillet 2020.